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Llavaneres aprova un 
pressupost de 16,6 
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afrontar el 2024

Millorem la via pública: 
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Es tanca el projecte de 
‘Joves en Marxa’, que 
ha comptat amb 88 
participants

Enllestir la zona esportiva 
municipal, un dels reptes del mandat
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3carta de l’alcalde

Podeu fer-nos arribar els vostres comentaris a comunicacio@ajllavaneres.cat i 
etiquetar les vostres fotos i missatges a les xarxes amb #Llavaneres

carta de 
l’alcalde

 Deixem enrere l’any 2023 satisfets 
de la feina feta en el darrer semestre. 
Hem engegat molts projectes, malgrat 
les dificultats d’un nou govern que ha 
heretat un pressupost amb objectius i 
prioritats diferents.

 Avui podem dir que Llavaneres és un 
poble amb una mobilitat més segura i 
sostenible: entre d’altres actuacions, hem 
construït diferents passos de vianants 
elevats, hem instal·lat nous aparcaments 
de bicicletes segurs al camp de futbol 
i a l’estació i també hem estrenat una 
marquesina a la parada de bus del carrer 
dels Contrabandistes. 

 Hem despertat un poble que es trobava 
adormit i amb poca activitat, especialment 
per als infants i per a la gent gran, i hem 
omplert l’agenda d’ofertes innovadores 
com la sortida de dos dies amb la gent 
gran a Lloret de Mar, l’activitat per anar 
a buscar el Tió o la recuperació del Parc 
de Nadal a l’antic pavelló. La promoció 
de productes de les botigues i dels esta-
bliments del poble a la  Fira de la Coca 
va superar totes les expectatives: es va 
registrar una gran afluència de persones 
i de vendes, segons destaquen des del 
teixit del comerç local. 

Feina feta, nous reptes 
 En matèria d’Esports, treballem perquè 

Llavaneres sigui un referent en esdeveni-
ments esportius i, aquest darrer trimestre, 
el Pavelló Municipal d’Esports ha estat 
la seu del I Torneig de Bàsquet 3 Viles, 
coincidint amb la presentació dels equips 
del club bàsquet 3 Viles, i de la Copa 
Universitària de Bàsquet de Catalunya. 

 D’altra banda, som conscients que vivim 
temps difícils i hem volgut fer costat a les 
famílies amb la congelació dels impostos 
-i per tant, no hi haurà pujada-, i amb 
l’increment dels ajuts socials per a qui 
més els necessita.

 A Llavaneres, com arreu de Catalunya, 
estem en alerta per sequera i cal que tots 
plegats fem un exercici de responsabilitat 
amb el consum de l’aigua, per evitar 
possibles restriccions.

 Un poble com Llavaneres mereix donar 
especial valor a la proximitat i escoltar les 
petites coses que ens afecten de manera 
individual i, per aquest motiu, hem posat 
en marxa el projecte ‘Som de Barri’, que 
ha tingut una acollida molt positiva per 
part d’aquelles persones que l’han utilitzat.
Ja estem treballant en les noves infraes-
tructures que necessita Llavaneres, com 
són els vestidors del Pavelló Municipal 

d’Esports. Durant la segona quinzena 
de gener ens vam reunir amb el diputat 
de l’Àrea d’Esports i Activitat Física de la 
Diputació de Barcelona, Xavier Amor, per 
aconseguir finançament per enllestir el 
projecte de la zona esportiva municipal, 
que ha d’incloure, a més, un camp de 
futbol 7 i una pista poliesportiva exterior.

 També hem demanat suport econòmic 
a la Generalitat per començar a definir el 
projecte d’una sala de teatre polivalent: 
ens ha concedit una subvenció que servirà 
per començar a posar-hi fil a l’agulla.

 I finalment us vull compartir que els 
alcaldes de les 3 Viles hem obert una 
ronda de trobades amb l’objectiu d’opti-
mitzar recursos i de trobar noves fórmules 
de col·laboració.

 Aprofito aquest espai de la revista mu-
nicipal per donar les gràcies a la Comissió 
de la Cavalcada de Reis de Llavaneres pel 
gran esforç que els seus integrants fan al 
llarg de tot l’any perquè la tarda del 5 de 
gener tot surti a la perfecció i ni les predic-
cions meteorològiques puguin aturar un 
dia tan especial per als més petits de casa.

Àlex Neira Marí
Alcalde

A la foto, reunió dels alcaldes de les 
3 Viles. D’esquerra a dreta, Albert Bat-
lle, de Caldes d’Estrac; Àlex Neira, de 
Llavaneres; i Javier Sandoval, de Sant 
Vicenç de Montalt.
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actualitat 
municipal

 El ple de l’Ajuntament de Llavaneres va aprovar el 
mes de novembre, en una sessió extraordinària, el 
pressupost municipal, la plantilla de treballadors i el 
Pla Estratègic de Subvencions per a l’exercici 2024. 
L’aprovació va tenir els vots a favor del PSC, el PP, 
Junts per Llavaneres, Acord per Llavaneres i d’Oriol 
Giralt, regidor no adscrit. Hi van votar en contra 
ERC i Movem. El pressupost puja a 16.649.200,40 
euros i la plantilla inclou 144 treballadors. El govern 
municipal també va portar a aprovació la dotació 
d’un càrrec eventual dins de la plantilla del 2024, 
que farà tasques d’assessorament. Aquest punt va 
rebre els vots a favor de PSC, PP, Acord -al govern- i 
d’Oriol Giralt, regidor no adscrit. ERC i Movem van 
votar-hi en contra i Junts s’hi va abstenir. 

L’alcalde, Àlex Neira, va valorar que “aquest go-
vern no apujarà els impostos durant el 2024; hem 
trobat fórmules per aconseguir majors ingressos”. I 
va afegir: “Vull agrair l’esforç i la professionalitat dels 
tècnics municipals i la gestió del regidor d’Hisenda.
[...] També vull agrair les aportacions dels grups 
municipals”. I va reblar que aquests pressupostos 
inclouen una ampliació de la plantilla per millorar 
el manteniment, la seguretat i la coordinació dels 
nous projectes. S’hi té amb compte, també, la 
integració de les persones amb diversitat funcional.

Més suport de la Diputació
Un dels objectius del mandat és finalitzar la zona 

esportiva, i per això l’alcalde Neira ha demanat més 
suport de la Diputació. Hi ha pendent la construcció 
dels vestidors del nou pavelló d’Esports i la urbanit-
zació de l’espai exterior. Altres necessitats que es van 
posar damunt la taula en una reunió amb el diputat 
d’Esports, Xavier Amor, són la construcció d’un camp 
de futbol 7 i d’una pista poliesportiva exterior.

Noves incorporacions a la 
plantilla 

Projectes estratègics  

 Dues places de manteniment 
de jardineria i de pintura

 Dues places de consergeria
 Una plaça de lampista per a 

tasques d’enllumenat públic
 Una plaça de paleta 
 Una plaça d’arquitecte tècnic
 Una plaça de coordinador 

de Serveis Tècnics i Urbanisme 
(eventual)

 Una plaça d’agent i una plaça 
d’inspector per a la Policia Local

 El teatre/sala polivalent
 El trasllat de la Policia Local al 

centre
 La finalització de la zona espor-

tiva i la construcció dels vestidors
 La reurbanització de l’Amet-

llareda
 La construcció del pont de la 

Riera al camí de la Masia
 L’aposta pels col·lectius més 

vulnerables (gent gran, persones 
amb menys ingressos...) i per les 
entitats

Llavaneres aprova els pressupostos per al 2024

El ple deixa sense efecte 
l’avantprojecte de les obres 
d’urbanització de l’Ametllareda

Llavaneres rep 208 mil euros de la 
Diputació per tancar l’any sense 
dèficit

 El ple de l’Ajuntament de Llavaneres va deixar sense efecte, 
en la sessió de novembre, l’acord plenari d’aprovació definitiva 
de l’avantprojecte de les obres de reurbanització de l’Amet-
llareda, de fa just un any. Hi van votar a favor PSC, PP, Junts per 
Llavaneres, Acord per Llavaneres i el regidor no adscrit, Oriol 
Giralt. ERC hi va votar en contra i Movem s’hi va abstenir. El 
consistori està treballant per refer el projecte, amb l’objectiu 
de renovar-hi diferents serveis, com ara el clavegueram, però 
mantenir el disseny del carrer i els aparcaments actuals.

 La Diputació ha aprovat una aportació extraordinària de 
208.233 euros per a l’Ajuntament de Llavaneres per ajudar 
el consistori a tancar l’any sense dèficit i a posar en marxa 
l’exercici del 2024 amb liquiditat. 

El capital es transferirà en dues fases, es va rebre un primer 
ingrés al mes de desembre i la resta ha d’arribar a primers 
d’aquest 2024. La Diputació de Barcelona destinarà un total 
de 8,29 milions d’un fons extraordinari als municipis de la 
comarca del Maresme.
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noves actuacions per millorar l’accessibilitat, 
la seguretat i el mobiliari urbà

 L’Ajuntament no s’atura i continua 
intervenint en l’espai urbà per millorar 
la vida dels vilatans de Llavaneres: nous 
aparcaments segurs per a bicis, nou ac-
cés per a vianants al Pavelló Municipal 
d’Esports i la renovació de les papereres, 
en són tres exemples.

 Nous aparcaments segurs per a bicis

La Regidoria de Mobilitat ha instal·lat 
uns aparcaments segurs per a bicicletes, 
a la zona esportiva i a l’estació de tren. 
L’estacionament és totalment gratuït. Per 
fer-ne ús, cal donar-se d’alta de l’App 
Don Cicleto i fer-ne la reserva. S’obrirà 
la porta mitjançant bluetooth. També se 
n’han col·locat d’oberts, al grup Betlem 
i davant del CAP. 

 Nou pas de vianants al Pavelló

La Regidoria d’Obra Pública ha habilitat 
una passera per a vianants per facilitar 
l’accés al Pavelló Municipal d’Esports, en 
especial per a les persones amb mobilitat 
reduïda. Aquesta acció s’emmarca en el 
projecte de dotar Llavaneres d’equipa-
ments i espais públics més accessibles. 
D’altra banda, la Regidoria d’Esports farà 
instal·lar un nou sistema de sonorització 
al pavelló municipal.

Es reforça la seguretat viària amb 
actuació en diversos carrers

Es reprèn la 
campanya 
d’asfaltatge de 
carrers

 Les regidories d’Obra Pública i Mo-
bilitat tenen en marxa una campanya 
en diversos punts del municipi, per 
millorar la seguretat viària. 

Una de les principals accions ha estat 
la reparació del paviment del pg. de 
les Monges, lateral de l’N-II (davant 
l’estació) i Camí del Balís. A més, s’han 
construït quatre passos de vianants 
elevats, al carrer dels Contrabandistes, 
a Mas de Xaxàs i al carrer de Mestral, 
que milloraran l’accessibilitat a l’Escola 
Jaume Llull i al barri de Matas, Avall i 

Ca n’Amat. També s’han executat les 
obres de sis reductors de velocitat al 
pg. de les Monges, al pg. de Jaume 
Brutau, al lateral de l’N-II (al costat de 
l’estació), al Camí del Balís i al c/ Mestral.

A més, s’han col·locat pilones als 
quatre passos de la Riera; en cas de 
rierada, permetran conèixer el nivell del 
cabal. Pensant en els usuaris del bus, 
han instal·lat una nova marquesina al 
carrer dels Contrabandistes i dos pals 
a l’avinguda de Can Sans i davant de 
l’església de Sant Pere.

 A primers de gener, la Regidoria 
d’Obra Pública va posar en marxa 
una nova campanya d’asfaltatge de 
carrers a diferents punts del municipi 
de Sant Andreu de Llavaneres. Les-
zones on es va actuar són: el lateral 
de la Nacional-II, entre l’avinguda de 
Can Sans i la travessera de Sant Pere; 
el Camí del Balís, entre el carrer del 
Cogoll i l’N-II; el carrer de Fisterra, 
entre el camí del Pla de Sant Pere i el 
carrer del Port; el carrer Nou; el carrer 
de Mestral -entre els carrers de Garbí 
i Xaloc-, i el carrer de la Marina.

Durant el mes de gener, també s’han 
portat a terme diferents accions de 
pintura viària per reforçar la seguretat 
a diferents passos de vianants, com 
ara el de l’avinguda de Sant Andreu 
i el del passeig de la Mare de Déu de 
Montserrat.

 Substitució de papereres

L’Ajuntament de Llavaneres té en marxa 
una campanya de substitució de pape-
reres. S’opta per un model de paperera 
amb coberta que eviti que se’n faci mal 
ús llençant-hi bosses d’escombraries do-
mèstiques. A més, disposen d’un cendrer 
perquè els fumadors hi puguin apagar i 
tirar les burilles de les cigarretes. A més de 
la renovació de papereres, s’està portant 
a terme una acció per a la instal·lació de 
nous bancs en diferents punts del terme 
municipal; de moment se n’han col·locat 
38 unitats.
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Reordenació de l’esplanada
de Jaume Brutau

enxampen l’autor 
d’una quarantena 
de pintades al poble

 La Regidoria d’Obra Pública i 
Mobilitat està redefinint els usos de 
l’esplanada de Jaume Brutau, davant 
del CAP Llavaneres. De moment, s’ha 
delimitat un espai per a vianants i 
bicicletes, amb una tanca de fusta, 
que també contribuirà a preservar 
l’arbrat del pas dels vehicles. Pel que 
fa a l’espai d’aparcament, torna a 
regular-se com a zona de delimitació 
horària gratuïta. Ja ho havia estat 
temps enrere però s’havia deixat de 
delimitar amb motiu d’unes obres al 
passeig. Per fer-ne ús, caldrà col·locar 
el rellotge horari al vehicle i estaci-
onar-hi durant dues hores com a 
màxim, com a la resta de places de 

 La Policia Local va detenir un jove 
de 20 anys, veí de Llavaneres, com 
a pressumpte autor de la campanya 
de pintades que a finals d’any va 
aparèixer arreu del poble.

Una quarantena de grafits en 
espais públics, com ara contenidors, 
mobiliari urbà i parets, i també en 
propietats privades. El cos de segu-
retat municipal tenia en marxa una 
investigació des que van començar 
a aparèixer les pintades. La Policia 
Local de Llavaneres ha recollit la 
valoració econòmica de tots els 
desperfectes que va ocasionar i el 
detingut hi haurà de fer front.

També serà sancionat per una 
infracció de la vigent ordenança de 
civisme i convivència ciutadana de 
l’Ajuntament de Llavaneres.

zona blava del municipi. 
És una zona verda i l’objectiu és 

recuperar-la per a l’ús públic. Amb 
la reordenació de l’aparcament, a 
més, s’ha volgut protegir l’arbrat i 
reduir les molèsties per pols als veïns.

D’altra banda, s’han instal·lat dues 
pistes de petanca a l’altre costat de 
l’esplanada i, a tocar de la Llorita, 
es col·locaran dues taules de pícnic, 
dues papereres triples de reciclatge 
i una estació de manteniment per a 
bicicletes. A finals d’any, també es va 
dotar de nou mobiliari urbà -taules de 
pícnic i papereres- altres dos espais 
de lleure municipal: el parc de Sant 
Pere i el parc de la Font de la Llorita. 

En marxa les obres 
de rehabilitació del 
dipòsit d’aigua de la 
Fornaca

Estrena de noves 
jardineres en diferents 
punts de la vila

 Aigües de Llavaneres té en marxa les 
obres de reparació del dipòsit de la Fornaca. 
La previsió és que l’actuació s’enllesteixi en 
un termini de tres mesos. El pressupost de 
licitació és de 118.725 euros i l’empresa 
adjudicatària és Construccions Fertres 
SL. A més de rehabilitar-ne l’estructura, 
tant de l’interior del dipòsit com de la 
coberta, amb l’actuació es vol millorar 
l’abastament d’aigua i també reduir les 
possibles pèrdues o filtracions.

El regidor d’Aigües de Llavaneres, Josep 
Ruiz, ha assegurat que les obres no tindran 
afectacions en el subministrament. 

El dipòsit
El dipòsit de La Fornaca està situat a 

l’oest de la trama urbana de Llavaneres, 
en uns terrenys delimitats pels carrers 
Empordà i la Selva. Té 18 m de diàmetre i 
4 m de fondària, i una capacitat de 1.000 
m3. Es tracta d’un dipòsit de formigó 
armat i té la coberta força malmesa pel 
pas dels anys.

 La Regidoria de Promoció Econòmica, 
Empresa, Comerç, Turisme i Consum ha 
instal·lat noves jardineres en diferents 
punts del municipi. Les podreu localitzar 
al carrer de Munt, a l’Atmetllareda, a la 
plaça de la Vila i a Sant Pere, entre altres 
llocs. S’hi farà canvi de plantes dos cops 
l’any: a l’estiu i a l’hivern. Les jardineres 
estan elaborades amb un material soste-
nible i amb matèries reciclades i minerals.

Substitució de 
l’arbrat del passeig 
de la Riera

 La Regidoria de Parcs i Jardins té 
en marxa un projecte paisatgístic 
de renovació de l’arbrat del tram 
final del passeig de la Riera, entre el 
camí de Can Pi i el carrer de Garbí. 
L’objectiu és aconseguir una zona 
d’ombra contínua en aquest sector.

Per aconseguir-ho, s’ha procedit 
a retirar els arbres que hi havia i que 
estaven en mal estat. Segons informa 
la Regidoria, els exemplars que s’han 
tallat no tenien viabilitat i, a més, no 
feien cap ombra. Els arbres retirats 
són principalment de negundos. 
En canvi, s’hi deixaran les moreres, 
que estan en bon estat. En substi-
tució dels arbres que es retiren, s’hi 
plantaran nous arbres -entre 55 i 61 
exemplars-; seran mèlies, tipuanes, 
moreres i freixes.
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Es tanca el projecte ‘Joves en Marxa’ 
amb 88 participants

 La Regidoria d’Ocupació ha posat punt 
i final al projecte de ‘Joves amb Marxa’, 
que durant el 2023 es va centrar en 
millorar l’orientació laboral i formativa 

d’aquest col·lectiu en l’àmbit de les 3 
viles. El projecte, finançat per la Dipu-
tació de Barcelona, va comptar amb la 
participació de 88 joves i de 35 famílies. 
La darrera acció va ser una formació per 
a nous monitors de lleure. El curs, que 
es va impartir a Can Rivière, va comptar 
amb la participació de tretze joves, ma-
joritàriament de les 3 Viles, i es va fer 
en col·laboració amb les regidories de 
Joventut, Promoció Econòmica i Ocupa-
ció de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt. Amb aquest curs, la Regidoria 
d’Ocupació de Llavaneres tanca aquest 
projecte i en fa una valoració molt po-
sitiva. Durant el 2023, s’hi van portar 
a terme diverses actuacions enfocades 
a millorar el coneixement dels canals i 
de les eines per a la recerca de feina, 
els recursos formatius disponibles a la 
comarca, així com l’autoconeixement 
dels joves de les 3 Viles.

La part final de ‘Joves en Marxa’ es va 
centrar en la formació. A través d’una 
enquesta de necessitats formatives, es van 
dissenyar dues formacions en l’àmbit del 
lleure: dinamitzador esportiu i monitor 
de lleure. Els cursos, que van tenir molt 

bona acollida, es van impartir durant els 
mesos de novembre i desembre de 2023. 
Els alumnes que hagin seguit aquestes 
formacions  podran obtenir ara les certi-
ficacions oficials corresponents i millorar 
el seu grau d’ocupabilitat, en un mercat 
laboral cada cop més professionalitzat. 
A la comarca, la demanda d’aquests 
tipus de perfils és elevada i la certificació 
permetrà els joves poder optar, en molts 
casos, a la seva primera feina.

El Servei Local 
d’Ocupació fa balanç 
dels resultats del 2023

Llavaneres ja prepara 
les propostes del 
‘Forma’t’ 2024

Llavaneres convoca 
quatre llocs de 
treball a través dels 
Plans d’Ocupació 2023 El Servei Local d’Ocupació (SLO) de 

Llavaneres ha presentat la memòria d’ac-
tuació del 2023. Durant l’any passat, 333 
persones inscrites en el servei van trobar 
feina. A més, l’SLO va gestionar un total 
de 81 ofertes de feina i va portar a terme 
la selecció de 14 plans d’ocupació per tre-
ballar al consistori. Durant aquest període, 
aquest servei va donar d’alta 142 usuaris 
nous i va realitzar 343 accions d’orientació, 
de manera que es van fer a prop de  500 
atencions individualitzades. Des de la Regi-
doria d’Ocupació, es va continuar apostant 
per la formació com a eina per accedir al 
mercat laboral. També es treballa per fer 
costat a les persones que busquen feina 
o volen millorar la seva ocupació i també 
a les empreses. En aquest sentit, durant 
el 2023, des d’Ocupació es va contactar 
amb 16 empreses noves i es van realitzar 
78 accions d’orientació adreçades al teixit 
empresarial local. Una altra de les novetats 
del darrer any va ser la posada en marxa 
del nou portal web d’Ocupació.

 Els Ajuntaments de Sant Andreu de Lla-
vaneres i de Sant Vicenç de Montalt estan 
treballant en el nou programa del cicle de 
formació ‘Forma’t’, que compta amb el 
suport del consistori de Caldes d’Estrac. 
Les propostes telemàtiques conviuran amb 
el format presencial. Una oferta formativa 
que s’adreça a emprenedors, comerciants, 
empresaris, joves i persones en recerca de 
feina o en actiu. Les activitats es faran de 
març a desembre de 2024.

Els cursos i tallers estaran organitzats 
per les regidories de Promoció Econòmica 
i Ocupació dels municipis de Llavaneres i 
de Sant Vicenç. Us oferim un avançament 
de les propostes que es treballaran des 
de Llavaneres: empoderament i talent 
femení, preparació per a l’examen Actic, 
utilitats del certificat digital, eines per a la 
millora de la gestió empresarial, tècniques 
de venda per internet i màrqueting per 
a emprenedors i empreses, comunicació 
i marca personal a través de Linkedin o 
català bàsic, entre d’altres.

 L’Ajuntament de Llavaneres va obrir 
una nova convocatòria de contractació, 
a través de la segona edició dels Plans 
Locals d’Ocupació 2023, dotada amb 
quatre llocs de treball. A través de fi-
nançament propi, es contractaran dos 
conserges per a equipaments municipals 
i dos auxiliars administratius. El termini 
de presentació de sol·licituds es va 
tancar el passat 28 de desembre i s’ha 
iniciat el procés de selecció.

El projecte en dades:

 Sessions grupals per al coneixement 
dels canals i les eines de recerca de feina, 
l’empoderament i l’autoconeixment dels 
joves assistents per tal de definir l’objectiu 
laboral/formatiu de cadascun dels inscrits: 
hi participen 13 joves

 Sessions de coaching individual per 
treballar l’itinerari personal de cada jove: 
hi participen 10 joves

 Xerrades de ‘Gestió del Talent’ per a 
alumnes de 4t d’ESO de l’Institut Llavane-
res, per fomentar-ne l’empoderament del 
talent innat: hi participen uns 50 joves

 Xerrades de ‘Gestió del Talent’ per a 
famílies: hi participen 35 persones

 Enquesta de necessitats formatives: hi 
participen 26 joves

 Curs ‘Dinamitzador esportiu’: hi partici-
pen 12 joves

 Curs ‘Monitor de lleure’: hi participen 
13 joves



8

24a Festa Gastronòmica de la 
Coca de Llavaneres

Festa Major de Sant Andreu 

 Recordem amb imatges les activitats del cap de setmana del 18 i 19 
de novembre.

 Llavaneres va obrir dijous 30 de novembre els dies centrals 
de la Festa Major de tardor. Aquí en teniu algunes imatges.

Àlbum de fotos
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Nadal a Llavaneres
 Repàs amb imatges de les activitats na-

dalenques a la vila, que va incloure el Parc 
de Nadal i la cavalcada dels Reis d’Orient 
que van recórrer en les seves carrosses els 
carrers del centre de Llavaneres.

Àlbum de fotos àlbum de fotos 9
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 Llavaneres amb La Marató ha aconseguit una 
recaptació de 1.565 euros, gràcies a les activitats 
organitzades a finals del 2023. Aquesta xifra tam-
bé inclou l’aportació anual de l’ANC Llavaneres. 
La donació contribuirà a la investigació mèdica, 
que aquest 2023 es va dedicar a la salut sexual 
i reproductiva. A més, s’hi han d’afegir 208,43 
euros de donatiu aconseguits per l’Associació de 
Famílies (AFA) de l’Escola Jaume Llull. L’Ajunta-
ment de Llavaneres vol donar les gràcies a totes 
les persones, empreses i entitats que han fet 
possible, de nou, aquesta acció solidària.

Les activitats solidàries es van fer els dies 26 de 
novembre i 17 de desembre i van ser molt variades. 
Hi va haver jornada de jocs amb l’entitat Qfem? 
Juguem!, cantada de nadales, música amb els 
Barbuts Jazz Band i amb l’Escola Municipal de 
Música, flashmob amb Gim Llavaneres, venda de 
plantes, esmorzar i xocolatada solidària i molt més.

Torna ‘Som de Barri’, del 8 de febrer al 25 d’abril
 Del 8 de febrer al 25 d’abril, posem 

en marxa la segona edició del projecte 
de participació ciutadana ‘Som de 
Barri’. Després de l’estrena de la tardor, 
tornen les trobades amb els veïns dels 
set barris de Llavaneres. En aquest cas, 
es faran els dijous a la tarda, de 18 a 
20 hores. Seran entrevistes persona-
litzades de quinze minuts. ‘Som de 
Barri’ manté la voluntat de trepitjar 
el territori per escoltar què preocupa 
la gent que hi viu. Els participants 
podran sol·licitar hora de trobada, 
prèviament i a través d’un formulari 
web -un per a cada barri-, en funció 
del calendari de visita als barris. En 
tot cas, en finalitzar les reunions, a les 
20 h, s’atendrà els veïns que s’acostin 
al punt de trobada i que no hagin 
sol·licitat reunió.

L’objectiu d’aquest procés par-
ticipatiu és impulsar el contacte 
amb els veïns dels set barris de 
Llavaneres per conèixer, de primera 
mà, les seves problemàtiques, recla-
macions i queixes i gestionar-ne la 

En marxa una nova 
edició dEl Consell 
d’Infants

Més de 1.700 euros de 
solidaritat amb La Marató 

 L’Ajuntament de Llavaneres, l’Escola 
Serena Vall i  l’Escola Jaume Llull po-
sen en marxa el nou curs del Consell 
d’Infants. Aquest any, l’objectiu és 
treballar la invisibilització de les dones 
al llarg de la història i en l’actualitat, 
així com els rols de gènere i l’impacte 
que tenen en la societat.

El Consell d’Infants de Llavaneres 
va realitzar la primera sessió del curs 
escolar dimecres 29 de novembre. 
La sessió es va centrar en la ma-
nera que els rols de gènere poden 
afectar la vida d’una persona, per 
exemple el pentinat que es porta 
o el reconeixement que es rep en 
l’àmbit professional.

actualitat municipal 

millor solució. A finals de desembre 
es va tancar la primera edició de 
‘Som de Barri’ i la valoració és molt 

Calendari 

 NOM DEL BARRI DATA LLOC DE TROBADA 
 Sant Pere - El Balís 8 de febrer Oficina de Turisme 
 Can Sans 22 de febrer Pàdel Park Llavaneres 
 Bell - Aire i Ametllareda 7 de març  Llar d’infants Sant Nicolau 
 Canafort - El Puntó 21 de març Bar de la zona esportiva 
 Avall, Matas i Ca n’Amat 4 d’abril Sala de lectura d’El Casal de Llavaneres
 Montalt, Catà i Grup Betlem 18 d’abril Sala d’actes de Ca l’Alfaro 
 Centre 25 d’abril OAC de l’Ajuntament 

positiva. Properament, els veïns que 
hi van participar rebran les actes de 
les reunions amb les respostes a les 
seves consultes.

Per ser atès en aquesta segona edició 
de ‘Som de Barri’, els interessats han 
de plantejar prèviament les qüestions 
que els preocupen. La durada màxima 
de l’entrevista serà de quinze minuts i 
els interlocutors seran l’alcalde i regidor 
de Participació Ciutadana i Barris, Àlex 
Neira, acompanyat per altres membres 
del govern municipal, en funció de la 
demanda de temes a tractar. 

Els dijous, de 18 a 20 hores, en un 
punt diferent de cada barri. Pren-ne nota!

Més serveis a la 
masia de Can Rivière

 El Servei Local d’Ocupació (SLO) de 
Llavaneres s’ha reubicat a la primer 
planta de Can Rivière, juntament amb 
les regidories de Joventut i d’Igualtat.

El Servei Local d’Ocupació, que 
s’adreça a totes les persones que 
busquen feina i a empreses que 
cerquen personal, està ubicat a la 
primera planta. En aquesta superfície 
es disposa de consergeria, despatx 
per a l’atenció individual, aula de 
formació i diferents despatxos tècnics. 

Amb l’objectiu de reforçar l’atenció 
als joves del municipi, el Servei Local 
de Joventut aposta per una atenció 
personalitzada i integral que treballi 
tots els àmbits d’interès per als joves.
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El 2024 és any olímpic a 
Llavaneres

 La Regidoria d’Esports i la Comissió 
Olímpica treballen des de fa mesos 
perquè aquest any sigui també any 
olímpic a Llavaneres. Les Olimpía-
des Populars 2024 se celebraran a 
la vila del 28 de juny al 7 de juliol. 
Serà la desena edició d’aquests jocs, 
que es van posar en marxa el 1984 
i que es repeteixen cada quatre 
anys. El 28 de juny es donarà el tret 
de sortida de les Olimpíades amb 
la cerimònia inaugural. Seran deu 
dies de competicions esportives 
per a totes les edats. El 7 de juliol 
tindrà lloc la cerimònia de cloenda. 
Les inscripcions s’obriran al mes de 
maig i el preu per participar-hi serà 
de 5 euros. L’organització dels jocs 
serà possible gràcies al suport de la 
Comissió Olímpica, que es va posar 
en marxa al mes de novembre i que 
compta amb 25 integrants.

Aquest gener 
torna la marxa 
nòrdica

 La Regidoria d’Esports reactiva aquest 
mes de gener les sessions de marxa 
nòrdica. Les classes tindran una durada 
aproximada d’una hora i mitja i es faran 
en tres torns, segons l’horari, matí o 
tarda, i depenent del nivell que es tingui, 
suau o avançat. El formulari d’inscripció 
ja està obert. El curs es posarà en marxa 
el 17 de gener, amb una sessió inicial 
oberta a tothom, i el 27 de març es farà 
la darrera sessió. 

Cal inscripció prèvia? 
La participació a les sortides tindrà un 

cost de 55 euros per trimestre i partici-
pant i és oberta a tothom amb inscripció 
prèvia; només cal dur calçat esportiu. No 
és necessari tenir bastons; l’organització 
en deixarà en préstec per a les sessions. 
Les places són limitades: per participar-hi 
cal emplenar el formulari d’inscripció.

Tria de la mascota
La mascota de les Olimpíades Popu-

lars 2024 s’escollirà, com és tradició, 
per concurs. Aquest certamen es 
convoca per tal que la imatge d’aquest 
esdeveniment esportiu sigui creada 
pels infants del poble i, d’aquesta 
manera, s’hi sentin més identificats. 
Poden participar-hi els nens d’entre 
8 i 16 anys que visquin a la població 
o bé que estiguin escolaritzats als 
centres d’ensenyament de Llavaneres. 
Les propostes es poden fer arribar 
fins al 9 de febrer. Les obres estaran 
exposades a la Biblioteca Font i Daniel 
de Llavaneres, del 15 al 23 de febrer. 
L’Ajuntament i la Comissió Olímpica 
faran públic el veredicte del concurs 
el 21 de febrer. El guanyador rebrà 
un obsequi i veurà el seu disseny com 
a logotip oficial de les Olimpíades 
del 2024.

actualitat municipal 

Llavaneres acull la 
Copa Universitària 
de Bàsquet

 La Copa Universitària 2023-2024 
de Catalunya es va disputar al Pavelló 
Municipal d’Esports de Llavaneres 
els dies 22 i 23 de desembre. S’hi 
van donar cita equips masculins i 
femenins de les principals univer-
sitats catalanes i va servir per a la 
classificació per a la fase estatal. 
El torneig va ser organitzat per la 

Sessions i horaris 

 Els dimecres, des del parc de Ca l’Alfaro...
• Nivell avançat | 8.30 h
• Nivell suau | 10 h
• Nivell avançat | 18.30 h

Fundació Aíto García Reneses, amb 
el suport de la Federació Catalana de 
Bàsquet, l’Ajuntament de Llavaneres 
i el club de bàsquet 3 Viles.

Després de dos dies molt intensos 
de competició, la Universitat de 
Barcelona es va imposa a la final 
per 81-67 a la Universitat Politèc-
nica de Catalunya, en categoria 
masculina. La gran final femenina, 
se la va endur la Universitat de Vic 
després d’imposar-se a la Universitat 
de Barcelona, per 61 a 75.
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L’associació del Casal de 
la Gent fa 40 anys

Llavaneres convoca la 
Mostra Literària 2024Èxit de la sortida a Lloret 

amb la gent gran de 
LlavaneresFestes locals de l’any

 L’Associació del Casal de la Gent Gran 
va commemorar el seu 40è aniversari amb 
un dinar de germanor. La trobada va tenir 
lloc al restaurant Mas Nadal diumenge 
17 de desembre i va comptar amb un 
aperitiu, seguit d’escudella i carn d’olla 
o orada. Per acabar, es va gaudir de les 
postres: torrons i cava. 

 L’Ajuntament de Llavaneres convoca, 
un any més, la Mostra Literària. Hi poden 
participar les persones majors de 6 anys, 
empadronades al municipi o que acredi-
tin algun vincle amb la vila. Les obres es 
poden presentar fins al 12 d’abril. L’acte 
de lliurament de premis se celebrarà el 
23 d’abril, diada de Sant Jordi, a la plaça 
de la Vila. Trobareu més informació de 
la convocatòria en el web municipal, 
ajllavaneres.cat/mostra24.

 La Regidoria de Gent Gran va organitzar 
una sortida a Lloret de Mar, els dies 20 
i 21 de desembre, per a la gent gran de 
Llavaneres. Una estada de dos dies amb 
pensió completa a l’hotel María del Mar 
per majors de 65 anys empadronats al 
municipi. A la sortida, hi van anar l’alcal-
de, Àlex Neira, i el regidor de Gent Gran, 
Toni Majó.

 Al ple municipal de 25 de juliol de 2023 
es van aprovar les dues dates festives de 
la vila. Les dues festes locals del municipi 
de Sant Andreu de Llavaneres aprovades 
per l’Ajuntament de Llavaneres per a l’any 
2024 són:
• 22 de juliol de 2024, Festa Major de 
La Minerva.
• 30 de novembre de 2024, Sant Andreu.

La pintura obre 
l’any al Museu 
de Llavaneres

 Del 2 de febrer al 3 de març, el Museu 
de Llavaneres presenta ‘Diré de l’espasa 
i de l’aigua’, l’exposició de pintura de 
Rafael Romero. Nascut a Badalona el 
1967, Romero va estudiar Belles Arts a 
la Universitat de Barcelona i actualment 
és professor del Departament d’Arts 
i Conservació-Restauració d’aquesta 
universitat. També és director del Grup 
d’Innovació Docent de la Universitat de 
Barcelona. Les seves línies de recerca 
actuals són les tècniques, els materials 
i els procediments pictòrics tradicionals 
i contemporanis així com la didàctica 
de l’educació artística. Com a artista, 
principalment en l’àmbit de la pintura, 
fa prop de 40 anys que mostra les seves 

obres a nivell nacional i internacional.
Prendrà el relleu de Romero la mostra, 

també de pintura, signada per Carme 
Garolera, que es podrà visitar a Can Caralt 
del 8 de març al 7 d’abril. Nascuda a 
Mataró l’any 1955, Garolera va estudiar 
Belles Arts a Barcelona i actualment és 
professora de dibuix artístic i color a 
l’Escola Pau Gargallo de Badalona. 

Tancarà el primer trimestre de 2024 
l’artista mataronina Marta Duran, que 
exposarà a Llavaneres del 12 d’abril al 
12 de maig. Biòloga de formació, va 
començar a exposar l’any 1980 i va 
obtenir el primer premi de pintura de la 
Vila de Tordera. L’any següent va realitzar 
la seva primera exposició individual al 
Museu Comarcal del Maresme, a Mataró. 
D’aleshores ençà ha exposat de manera 
ininterrompuda a galeries, museus, 
fundacions i centres d’art nacionals i 
internacionals.

Rua i concurs 
de disfresses per 
celebrar el Carnaval 
2024

 Llavaneres torna a apostar per la rua 
i la festa de disfresses per celebrar el 
Carnestoltes. Serà dissabte 10 de febrer. 
La rua sortirà de Ca l’Alfaro i recorrerà els 
carrers del centre fins arribar al pavelló 
d’Esports del carrer dels Contrabandistes, 
on es farà el ball de disfresses.

A més, s’hi lliuraran els premis a la 
millor disfressa, a la millor carrossa i 
a la millor comparsa. Les inscripcions 
per participar del triple concurs estaran 
obertes fins al 7 de febrer.  En trobareu 
més informació en el web municipal, 
ajllavaneres.cat/carnaval24.

Recorregut de la rua
Parc de Ca l’Alfaro, avinguda de Cata-

lunya (fins El Casal), passeig de Joaquim 
Matas i carrer dels Contrabandistes.
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treballant per una 
aposta clara: Llavaneres

 Som dels que complim 
les promeses que fem. Ara 
ens toca treballar en el 
Pla d’Actuació Municipal 

(PAM) i ens pregunten què pensem fer. 
La resposta és clara: en els 7 programes 
electorals que va presentar el PSC, un 
per a cada barri de Llavaneres, hi és tot.

Hem fet una aposta clara pel mante-
niment, per l’accessibilitat, per la millora 
dels espais públics o per la sostenibilitat.

S’han fet millores a diferents parades 
del bus, asfaltatges nous a diversos 
carrers, passos de vianants accessibles i 
accessos per a persones amb mobilitat 
reduïda a instal·lacions com el pavelló 
municipal. Estem dinamitzant l’activitat 
social dels nostres veïns. Hem instal·lat 
40 papereres noves, 38 bancs i 2 men-
jadores per a gats i hem substituït més 
de 80 pilones deteriorades en diferents 
carrers. Treballem incansablement en el 
manteniment de pintura, tornant al seu 
estat original parets, murs i façanes.

I tot això es fa amb una molt bona 
gestió, prioritzant i optimitzant els 
recursos municipals i trucant a les portes 
de totes les administracions que ens 
puguin donar un cop de mà.

La plantilla de personal d’aquest 
any 2024 creixerà, especialment amb 
treballadors a peu de carrer, per millorar 
el manteniment i la seguretat. I el millor 
de tot és que ho farem sense apujar 
els impostos, gràcies a les previsions 
d’ingressos per interessos bancaris que 
rondaran els 290.000 €.

Serem contundents amb l’incivisme. 
Llavaneres ha patit alguns episodis d’ac-
tes vandàlics amb danys superiors als 
30.000€. Gràcies a les actuacions de la 
Policia Local, els autors hauran de fer-se 
càrrec de les reparacions corresponents.

Seguim treballant per una aposta 
clara: Llavaneres.

@Alex Neira

@alex_neira79

Una lona no governa

 El Govern ha decidit 
aturar 24 Habitatges de 
Protecció Oficial al Balís. En 
aquesta parcel·la NOMÉS 

s’hi pot fer això i, amb aquesta acció, 
també es renuncia als fons europeus que 
finançaven part de l’obra. La resta de des-
pesa anava a càrrec d’una fundació sense 
ànim de lucre. Una inversió a cost 0 que 
perden els ciutadans de Llavaneres i que 
impedirà els joves del municipi emanci-
par-se o que hi hagi famílies que segueixin 
pagant un preu desorbitat pel lloguer. 
L’excusa? No és una bona ubicació.

El 14 de gener l’ACA informa que els 
embassaments del país són al 16%. El 
Govern PSC-PP-Acord ha plantat una 
cinquantena d’arbres que es regaran 
amb aigua freàtica, i s’ha gastat més de 
6 mil euros en jardineres per a zones co-
mercials amb flor de temporada que re-
garan els botiguers amb aigua de boca. 
Enguany no notarem l’encariment del 
32% de l’aigua perquè l’han camuflat 
amb la baixada de clavegueram. Aques-
ta és la política de sequera? Encoratgem 
el Govern a instal·lar dosificadors a les 
aixetes i a regular-ne els polsadors, a 
tancar les instal·lacions que no tinguin 
un sistema de recirculació d’aigua, a 
tancar les aixetes d’horts municipals, a 
invertir en l’aprofitament de les aigües 
grises dels edificis municipals i a aplicar 
bonificacions fiscals als que redueixin 
el consum i instal·lin aquests sistemes. 
Vosaltres també podeu fer alguna 
d’aquestes actuacions.

2024, res de nou. El Govern no tira 
endavant els projectes de futur. On és el 
projecte final del Teatre al Labandària? 
Esperant que primer hi vagi la policia. I per 
a la Cavalcada, el cau, l’ADF i els serveis 
municipals? Esperant que a ningú faci 
nosa un edifici de serveis. I l’Escola de 
Música? Encara deuen buscar les claus 
de la Casa de Cultura Massorrà que vam 
portar de Madrid.

@esquerrallavaneres

@ercllavaneres

@erc.llavaneres

Mig any treballant 
per Llavaneres

 Encetem un nou any, 
però el govern municipal 
del qual el PP forma part 
ja porta mig any treballant 

per la vila. Per això, volem fer un repàs 
del que hem fet fins ara. 

Hem reforçat la senyalització viària als 
accessos escolars; hem augmentat els 
serveis a la masia de Can Rivière; hem 
renovat les papereres i hem posat fil a 
l’agulla per elaborar un nou Pla Local 
d’Igualtat. Hem unit esforços amb Sant 
Vicenç i amb Caldetes per enfortir la 
marca 3 Viles; hem celebrat una Festa 
Major amb gran èxit i hem posat en 
marxa un nou projecte de participació 
ciutadana, ‘Som de Barri’. Han comen-
çat les obres a l’antiga masoveria de Ca 
l’Alfaro i també les d’ampliació del CAP.

S’ha fet molta feina, però en queda 
molta més per fer. Perquè ja tenim 
aprovat el pressupost per a aquest 
2024, uns comptes que pugen un 
8,16% respecte del 2023 i que arriben 
als 16.649.200,40 euros, però sense 
augmentar els impostos a la ciutadania 
perquè hem trobat fórmules alternatives 
per aconseguir majors ingressos.

Incrementem els ajuts socials un 4% i 
ampliem la plantilla de personal per mi-
llorar el manteniment de la via pública, 
per augmentar la seguretat i per fer un 
pas més en la integració de les persones 
amb diversitat funcional. 

I no podem deixar d’esmentar alguns 
projectes estratègics com la creació 
d’una sala polivalent i el trasllat de la 
Policia Local al centre del poble; la fina-
lització de la zona esportiva i la cons-
trucció dels vestidors; la reurbanització 
de l’Ametllareda i la construcció del 
pont de la Riera al camí de la Masia. 

Però, per sobre de tot, la nostra pri-
oritat sou vosaltres, els veïns i les veïnes 
de Llavaneres. Feliç 2024!

@pp_llavaneres

@pp_llavaneres

@pp_llavanereswww.alexneira.cat
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Proposar, negociar 
i pactar: la política 
útil

El Llavaneres que 
volem

 Seguim treballant incan-
sablement per afrontar els 
reptes i les necessitats del 
nostre municipi. En aquests 

darrers mesos, hem estat el grup muni-
cipal que més propostes i mocions ha 
portat al Ple amb l’objectiu de millorar 
la vida de la ciutadania. Una d’elles 
ha estat que, durant aquest mandat, 
l’Ajuntament haurà d’elaborar un Pla 
Local d’Accessibilitat amb l’objectiu de 
garantir l’autonomia, la no discriminació 
i la igualtat d’oportunitats per a totes les 
persones. Per altra banda, hem instat el 
govern a engegar una campanya per al 
compliment de la normativa de patinets 
elèctrics; la instal·lació de noves paperers 
i zones de descans; la millora i neteja del 
Parc de la Llorita i de l’antic “pipican” de 
l’Ametllareda i la posada en marxa d’un 
cens genètic municipal d’animals, entre 
d’altres propostes. Per altra banda, també 
hem aprovat el nou pressupost per a l’any 
2024. El nostre grup va engegar una roda 
de contactes amb les entitats del poble 
per tal de conèixer les seves necessitats 
de cara al nou any. D’aquesta manera, i 
després d’un procés de negociació amb el 
govern, hem pogut introduir les nostres 
propostes per millorar el pressupost i per 
facilitar la feina a les entitats del poble. 
Per últim, el nostre grup està participant 
activament en l’elaboració del nou Pla 
d’Actuació Municipal (PAM) del mandat, 
en què es definiran els objectius estratè-
gics i les accions que es volen dur a terme. 
A diferència de la resta de grups de l’opo-
sició, els nostres regidors van fer arribar 
al  govern, des d’un primer moment, les 
accions del nostre programa electoral, per 
negociar quines podíem incorporar en el 
PAM i cercar el màxim consens. Aquesta 
és la nostra manera de fer: treballar i ser 
proactius. El soroll i la crispació no van 
amb nosaltres. Ens veiem pel poble! 

 Qui no vol viure en un 
lloc amb serveis abun-
dants? Qui no vol viure en 
un poble net? Qui no vol 

viure en un ambient participatiu i viu?
Doncs això és el que volem des de 

Movem Llavaneres, però sembla que fa 
ja massa temps que ningú vol treballar 
per aconseguir-ho. Sembla que a Lla-
vaneres vivim en un forat temporal que 
ens ha deixat al 2000. Durant més de 
dues dècades només hem sigut capaços 
de construir mig pavelló, i sembla que 
tots els esforços s’han centrat només 
en això. Per a més inri, ara volen tornar 
a refer el projecte de la segona fase de 
la zona esportiva, cosa que farà que 
triguem 5 anys més a tenir uns vestidors 
decents. Òbviament ja ni parlem de la 
nova piscina municipal...

Però és que no només necessitem 
una zona esportiva amb cara i ulls, no! 
Tenim l’espai Labandària abandonat. 
I això que es va celebrar un procés 
participatiu que ens va dir el que la gent 
volia que s’hi fes. No hi ha ningú amb 
prou nassos per executar un projecte 
que el poble ja ha dit que vol?

I clar, en aquests més de 20 anys 
sense fer res, les necessitats del poble 
han canviat. Ara tenim una escola de 
música que no pot acabar de desenvo-
lupar tot el seu potencial i talent perquè 
està en una casa antiga habilitada que 
n’impedeix el creixement, on no tenen 
ni un trist auditori. De veritat que ningú 
veu que és molt necessari fer una nova 
Escola de Música Municipal amb un 
auditori polivalent que després servirà 
per fer altres activitats al poble?

Si és que ens fem creus... Un poble 
no només viu de tindre el mobiliari ben 
pintat i els carrers endreçats. Un poble 
i la seva gent necessiten serveis per 
poder viure dignament!

@juntsperllavaneres @MovemLlavaneres

@LlavaneresMovem

@MovemLlavaneres@juntsperllavaneres

@JuntsLlavaneres
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Actuant pel bé del 
poble 

 S’han acabat les festes 
de Nadal i ara toca torna a 
treballar de valent per anar 
assolint els objectius que 

ens vàrem proposar. Comencem l’any 
amb dues obres importants al departa-
ment d’Aigües de Llavaneres, com són 
la reparació del dipòsit de la Fornaca i la 
substitució de més de 3 km de cano-
nada de fibrociment per canonada de 
polietilè; unes obres que venen del pres-
supost del 2023 i que s’executen aquest 
2024. Com a novetat per a aquest any, 
cal destacar que estem fent un projecte 
per demanar una subvenció a l’ACA 
per recuperar els pous de davant de Les 
Lloses a la Riera, els anomenats pou 1 i 
pou 2, per tal que l’abastament muni-
cipal d’aigua no depengui de l’empresa 
ATLL. Antigament, aquests dos pous 
tenien un cabal aproximat de 400 m3 
dia, i el consum diari del municipi és 
aproximadament de 2.700 m3 diaris. 
Aquesta captació podria representar un 
15% del consum diari de la població.

Des d’aquesta Tribuna Política fem 
una crida molt activa a tothom per 
reduir els consums d’aigua, ja que en 
breu entrarem en un nou escenari 
d’emergència per sequera amb mesures 
més dràstiques, en què no es descarta 
el tall del subministrament.
Parcs i Jardins

En el passeig de la Riera, vàrem 
substituir 63 arbres que estaven malalts 
i en perill de caure per arbres nous i de 
diferents espècies, més adequades al 
clima cada cop més eixut que anirem 
tenint.
Obra Pública

Tenim en marxa ja, per al primer 
semestre, la reparació de diferents 
trams de canonada de clavegueram; i el 
primer tram on actuarem serà en el pas-
seig de la Mare de Déu de Montserrat.

@acordperllavaneres

@acordperllavaneres
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Ara ja sí

ORIOL GIRALT - Regidor no adscrit

 Volem començar aquest article desit-
jant-vos un molt bon any i fent extensiu 
aquest desig a aquelles persones que 
estan patint guerres salvatges i injustícies 
a diferents llocs del nostre planeta. Sem-
bla que els humans estem condemnats a 
seguir comportant-nos com uns bàrbars i 
que no sabem com revertir-ho.

El govern municipal ARA JA SÍ ha de 
començar a governar i a presentar projec-
tes a la ciutadania. És cert que fa tasques 
de manteniment que eren molt necessàri-
es, que amb l’anterior govern no s’esta-
ven fent, però no tot és la gestió del dia a 
dia; cal plantejar projectes estratègics amb 
mirada de futur.

De nou a Llavaneres tenim una obra 
pública amb problemes: si el pavelló fa 
anys que hauria d’estar acabat, però 
encara tenim barracons com a vestidors, 
ara el nou bar del camp de futbol (obra 
caríssima i potser mal dimensionada), està 
a mig fer, quan s’hauria d’haver lliurat 
l’11 de gener. Potser podrem penalitzar 
la constructora per l’incompliment de la 
data de finalització d’obra amb sancions 
econòmiques, però qui acaba pagant 
aquesta gestió deficient és el ciutadà, 
que no disposa del servei. Els llavane-
rencs reclamem que les obres comencin i 
acabin. És cert que el govern actual s’ha 
trobat sobre la taula aquest projecte, però 
ara això és el que menys importa; cal que 
normalitzem la vida pública i que la gestió 
sigui eficient i assenyada. 

Cal aprendre la lliçó i ser més diligents 
a l’hora de projectar; no podem tenir un 
poble mancat de serveis i que els pocs 
que desenvolupem estiguin parats; cal 
revertir aquesta situació amb urgència.

Finalment, i com cada any, volem 
felicitar a la Comissió de la Cavalcada de 
Reis, que amb el seu esforç i dedicació fan 
una feina impagable. Felicitats de tot cor i 
moltes gràcies. 

Correu electrònic: giraltgo@ajllavaneres.cat

WathsApp al telèfon 667.16.28.94

tribuna política

Si et mous en patinet elèctric, 
recorda que...

 La Policia Local de Llavaneres porta a terme, de 
manera periòdica, campanyes de control per fer 
complir la normativa de conducció dels patinets 
elèctrics. A més de l’ús del casc, un dels aspectes 
més destacats és que l’edat mínima permesa per 
circular amb un patinet elèctric és de 15 anys. 
Les sancions per incomplir la normativa poden 
anar dels 80 als 200 euros. Aquests vehicles 
formen part dels anomenats Vehicles de 
Mobilitat Personal (VMP).

 La normativa va entrar en vigor al maig del 2021 i, des d’aleshores, la 
Policia ha anat fent campanyes informatives per explicar-la a la ciutadania 
i, en especial, als joves, que són els principals usuaris dels patinets elèctrics. 

L’edat mínima per conduir-ne és de 15 anys 
i és obligatori dur casc

Els patinets elèctrics a l’Ordenança de 
circulació de Sant Andreu de Llavaneres

Han de circular per la 
calçada a una velo-
citat màxima de 25 
km/h. 

No poden circular per 
carreteres (avinguda 
de Catalunya, carrete-
ra de Mata, carretera 
de Sant Vicenç, N-II).

Han de circular res-
pectant el sentit de la 
marxa. No està permès que 

hi viatgi més d’una 
persona.Han de prioritzar l’ús 

del carril bici respec-
tant la senyalització.

Els menors de 15 anys 
no els poden usar.

Han d’indicar el canvi 
de trajectòria i d’atu-
rada. No es poden fer servir 

auriculars ni mòbils.
Han de donar priori-
tat als vianants.

Han de dur casc, tim-
bre, llums i elements 
reflectants.

Les sancions poden 
anar dels 80 als 200 
euros.

l’ajuntament informa
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entrevista

Carmen Clausell 
Presidenta de l’associació Qfem? Juguem!

“El joc de taula és l’estona que passes amb la teva gent”

Nascuda a Llavaneres, està casada i té un fill de dotze anys. Va estudiar Enginyeria Informàtica i s’hi dedica professio-
nalment. El que més li agrada en el món és jugar.

 Com comença aquesta aventura?
Amb una amiga, la Diana, mare 

d’una nena de la classe del meu fill, de 
l’Escola Jaume Llull. A totes dues ens 
agrada molt jugar i ella tenia un perfil 
a Instagram, @Qfem4. Em vaig animar i 
vaig crear el meu propi perfil, @Qfem3. 
Era el setembre del 2019. Vam comen-
çar a fer sessions de jocs a l’escola i a 
col·laborar amb l’associació de pares. 
Però va arribar la pandèmia.

 Què expliqueu en aquests perfils 
d’Instagram?

Darrere dels jocs de taula hi ha un 
món brutal. La gent explica a què juga 
i ho comparteix. Si comences a tenir 
força seguidors, entres en contacte amb 
les editorials i els demanes jocs per fer 
jornades i t’ajuden... 

 Per què vau decidir formar una 
entitat?

Ens feia il·lusió obrir les activitats que 
estàvem fent a l’escola, a tot el poble. 
Amb la pandèmia, els jocs de taula 
havien agafat molta volada i era un 
bon moment. Com que havíem de ser 
tres persones per muntar una entitat, 
hi vam afegir una altra amiga, la Vicky, 
que també tenia un perfil a Instagram, 
@Juguem2. Ara en som quatre:  la Ma-
ria, @nanalagames, que és de Mataró.  
    

 Quines activitats heu portat a terme 
fins ara?

A l’Escola Jaume Llull sempre 
fem una estona de jocs amb 
els alumnes perquè els nens 
els coneguin. A hores d’ara, 
ja hem fet dues jornades 
de jocs per La Marató. 
També hem fet sessions 
familiars de jocs a la 
biblioteca i al Casal 
Jove.

 Quin és el vostre joc preferit?
N’hi ha uns quants. M’encanten els de 

lògica, els que fan que t’hi hagis de tren-
car el cap.‘Aventureros al tren’, n’és un. 

 Cada cop juguem més amb les pan-
talles i menys al voltant de la taula.

Sí, i no vol dir que estigui absolutament 
en contra de les pantalles. El que soc 
contrària és a deixar un nen davant de 
la pantalla hores i hores. El vídeo joc està 
pensat per tenir recompenses ràpides i és 
passiu. El joc és molt més actiu i va cap a 
on tu vols. Això sí, amb els nens t’hi has 
de seure i jugar-hi.

 El joc en família és...
Genial, perfecte. És un moment d’estar 

amb els teus. El joc de taula és l’estona que 
passes amb la teva gent. A més, et permet 
conèixer molt els altres, i a tu mateix.

 Jugar no només és cosa d’infants..
No, que va! Quan més jugues, més 

ganes tens de jugar. És també una manera 
de deixar de pensar en segons quines 
coses i de conèixer gent.

 Quins projectes teniu per aquest 
2024?

Volem continuar amb la jornada de jocs 
de La Marató i instaurar-la per la Festa 
Major de Sant Andreu. Volem continuar 
amb les trobades familiars i amb joves i 
ens agradaria contactar amb la gent gran. 
Ara estem a l’espera de rebre cedit un 
local de trobada. Ens permetrà llançar 
una campanya de socis i fer sessions 
periòdiques per a adults i per a famílies.  
A més, ens agradaria molt aconseguir 
que Llavaneres fos una cita obligada de 
trobades de jocs.

 Si algú es vol vincular a l’entitat, 
com ho pot fer? 

Només acceptem socis adults. Fer-se 
soci et permet jugar a les sessions que 
fem i, si tens fills, que ells també hi  
juguin. 

 El joc com a eina d’aprenentatge? 
Com diu una neuropsicòloga que 

m’agrada molt: «Quan estàs jugant, estàs 
aprenent». Els nens aprenen jugant. La 
qüestió és per què deixem de fer-ho quan 
ens fem grans?

 Feu xarxa amb altres famílies també 
aficionades al joc de la comarca, oi?

Sí, som famílies de Llavaneres, de Mataró 
i de Badalona, que anem descobrint altra 
gent. Si t’agrada jugar, ets d’una manera 
de ser determinada i de seguida connectes 
amb la gent a qui també li agrada. També 

tenim molta sort de contactar i rebre 
suport de Vadejocs i Kinuma, dues 

botigues de jocs que sempre 
col·laboren amb nosaltres 

per La Marató. Amb Vade-
jocs, a més, fem també 

moltes col·laboraci-
ons per explicar 

jocs a Llavane-
res i a Mataró.


